

No. 2.

By the Honourable Senator Marshall:

13th June—That the Standing Senate Committee on Social Affairs, Science and Techology, which was authorized by the Senate on Wednesday, December 12, 1984, to review and update the recommendations contained in the Report of the Standing Senate Committee on Health, Welfare and Science, entitled: "They Served—We Care", tabled in the Senate on 20th October, 1981, and to enquire into any matter related thereto, or any sub-committee so authorized by the Committee, be empowered to adjourn from place to place with Canada for the purpose of such consideration

Nº 2.

Par l'honorable sénateur Marshall:

13 juin—Que le Comité sénatorial permanent des affaires sociales, des sciences et de la technologie, autorisé par le Sénat le mercredi 12 décembre 1984, à étudier et à mettre à jour les recommandations contenues dans le rapport du Comité sénatorial permanent de la santé, du bien-être et des sciences, intitulé: «Anciens combattants, nous nous souvenons!», déposé au Sénat le 20 octobre 1981, ainsi que toute question connexe, ou tout Sous-comité ainsi autorisé par le Comité, puisse se transporter d'un endroit à un autre où que ce soit au Canada aux fins de son enquête.

# Questions

# Motions